

STEPPING

UP

更上层!



让我们

属灵的旅程

更上一层楼!

TAKING OUR
SPIRITUAL WALK
TO THE NEXT LEVEL!



踏入下一阶段

TAKING THE

NEXT STEP

进入下一个阶段

TAKING THE NEXT STEP

力上加力

From Strength

to Strength

PSA 诗

84:7

他们行走，力上加力，各人到锡安
朝见神。

They go FROM STRENGTH TO STRENGTH;
Each one appears before God in Zion.

进入下一个阶段

TAKING THE NEXT STEP

信以致於信

From Faith
to Faith

ROM 罗
1:17

因为神的义正在这福音上显明出来；
这义是**本於信，以致於信**。如经上所记：「义人必因信得生。」 For in it
the righteousness of God is revealed **FROM FAITH TO FAITH**;
as it is written, "THE JUST SHALL LIVE BY FAITH."

进入下一个阶段

TAKING THE NEXT STEP

荣上加荣

From Glory

to Glory

2CO 林后

3:18

我们众人既然敞著脸得以看见主的荣光，好像从镜子里反照，就变成主的形状，**荣上加荣**，如同从主的灵变成的。 But we

all, with unveiled face, beholding as in a mirror the glory of the Lord, are being transformed into the same image FROM GLORY TO GLORY, just as by the Spirit of the Lord.



启动

ACTIVATION

约拿单与拿兵器的少年人

Jonathan

and

Armor

Bearer

1SA 撒上

14:6

约拿单对拿兵器的少年人说：「我们不如过到未受割礼人的防营那里去，或者耶和华为我们施展能力；因为**耶和华使人得胜，不在乎人多**人少。」

Then Jonathan said to the young man who bore his armor, "Come, let us go over to the garrison of these uncircumcised; it may be that the LORD will work for us. For **NOTHING RESTRAINS THE LORD FROM SAVING BY MANY OR BY FEW.**"

踏出去

Stepping

Out



PSA 诗

107:23-24

在海上坐船，在大水中经理事务的，
他们看见耶和华的作为，并他在深
水中的奇事。

Those who go down to the sea in
ships, Who do business on great waters, They see the
works of the LORD, And HIS WONDERS IN THE DEEP.

上帝正在寻找

God is

Searching

2CH 代下

16:9

耶和華的眼目遍察全地，要显大能帮助向他心存诚实的人。你这事行得愚昧；此後，你必有争战的事。」

FOR THE EYES OF THE LORD RUN TO AND FRO THROUGHOUT THE WHOLE EARTH, to show Himself strong on behalf of those whose heart is loyal to Him. In this you have done foolishly; therefore from now on you shall have wars."



PSA 诗
120-134

天路圣歌

THE

PILGRIM

PSALMS

分别的讯息

Message of Separation

GEN 创

7:19-20

水势在地上极其浩大，天下的高山都淹没了。水势比山高过十五肘，山岭都淹没了。

And the waters prevailed exceedingly on the earth, and all the high hills under the whole heaven were covered. THE WATERS PREVAILED FIFTEEN CUBITS UPWARD, and the mountains were covered.

上升到锡安

The Ascent to Zion

PSA 诗
132:13-14

因为耶和华拣选了锡安，愿意当作自己的居所，说：这是我永远安息之所；我要住在这里，因为是我所愿意的。

For the LORD has chosen Zion; He has desired it FOR HIS DWELLING PLACE: "This is My RESTING PLACE FOREVER; Here I will dwell, for I have desired it.